
Журнал «Записки по исследованию окружающей среды»

Журнал «Записки по исследованию окружающей среды» является открытым для
широкого доступа академическим изданием, посвященным всем аспектам исследований
природной среды и антропогенного влияния на нее. Тематика журнала включает все
аспекты исследований, в том числе изменения климата, энергетика, загрязнение,
поддержание стабильного развития, правовые вопросы, охрана здоровья,
биоразнообразие.

  

В 4 томе опубликованы материалы и их электронные адреса:- Лед и его связь с химией
атмосферы.- Взаимодействие облаков и аэрозолей.- Ветровая энергия.- Глобальное
загрязнение атмосферы частицами.- Исчезновение тропических лесов и эмиссия газов. 

      

Environmental Research Letters (ERL) provides a quality, open access academic journal
dedicated to all aspects of natural systems, environmental issues and human impact. The
journal covers all areas of environmental research, including climate change, energy, pollution
and sustainability, policy, health and biodiversity. 

  

 

  

ERL is now in its fourth volume, and has published a number of high-impact Letters, including
some extremely successful Focus Issues which we thought you might find interesting:

  

  

Ice in the environment: connections to atmospheric chemistry

  

( http://www.iop.org/EJ/abstract/1748-9326/3/4/045004 )

  

Aerosol-Cloud Interactions
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( http://www.iop.org/EJ/abstract/1748-9326/3/2/025002 )

  

Wind Energy

  

( http://www.iop.org/EJ/abstract/1748-9326/3/1/015001 )

  

Global impacts of particulate matter air pollution 

  

( http://www.iop.org/EJ/abstract/1748-9326/2/4/045026 )

  

Tropical deforestation and greenhouse gas emissions 

  

( http://www.iop.org/EJ/abstract/1748-9326/2/4/0 45021 )

  

Sign up for ERL's free Table of Contents alerts at http://herald.iop.org/ERL/m355/crk//link/2569
and you will be notified as soon as new ERL articles are published and available to read for
free.

For more information and free access to the journal's content including the 2008 Highlights,
please visit the journal homepage at http://erl.iop.org and if you have any questions, please
don't hesitate to get in touch.

Best wishes,

Julian Norman

Publisher, ERL and ERW

Julian.Norman@iop.org
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